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Woclawek, 20 czerwca 2018 roku

Pan

Rafal SobolevYski

Pzewodnicz4cy Rady Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na interpelacjQ wniesionqpzez Pana podczas XLIV sesii Rady Miasta Woclawek

w sprawie zamontowania nowego przystanku autobusowego MPK (na 2qdanie) dla linii 3, 12' 15

na wysokoSci bloku pzy ul. Chopina 17 oraz podjqcia czynnosci zwi4zanych z wycieciem topoli przy

ul. Olszowej up2eimie informuie, 2e postulat utwozenia pzystanku we wspomnianej lokalizacii polawial

sig ju2 wcze$niej i zostal zaopiniowany negatywnie pzez Komisje Bezpieczeristwa Ruchu Drogowego.

Powodem ww. opiniilest koniecznoS0 likwidacji wielu miejsc parkingowych zlokalizowanych pzy tej ulicy,

co spotkalo sig z krytykq mieszkajEcych tam posiadaczy samochod6w. JednoczeSnie informujq'

2e organem w{aSciwym do pzyjqcia postulatu wycinki topoli pzy ul. Olszowei jest wla$ciciel

nieruchomo6ci, Wloclawska Sp6ldzielnia Mieszkaniowa.

Do wiadomosci:

1. Wydzial Organizacyjno - Prawny i Kadr w/m

2. Biuro Rady Miasta w/m

3. eJa


